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ČESKO: My nejsme proruští ani protiukrajinští, hájili se a vymezovali čtvrteční zemědělci
vůči těm pondělním. Atmosféra podivného cenzurního kriminálu, zaváděného už od chvíle
volání po potlačování takzvaných dezinformací, je děsivá. A nynější vláda Petra Fialy
pracuje na umlčení společnosti s velkou razancí, chutí, nadšením, ale hlavně s až
nevšedním talentem.

Stačí hodit do veřejné debaty stigmatizující slůvka. Kreml, proruský, dezinformace (neočkovaný,
antivaxer…). A tím se onálepkovaný stává neosobou, kterou má společnost, vedená za ručičku médii i
politiky, rozcupovat (zatím rétoricky, v monologu jediné pravdy). A čím déle a více je společnost
krmená, tím stádněji se také chová… a začíná volat po spravedlnosti – pověste tu Horákovou,
například. Všimněme si strategie vlády. Chystaly se systémem neřízené a živelné protesty zemědělců
na pondělí 19. února. Premiér Petr Fiala vypouští první balónek.

„To, co se má odehrávat v pondělí, je spíš akce protivládních, proruských sil, která s tímto má
pramálo společného, byť se na tom snaží přiživit,“ řekl pro CNN Prima News premiér Fiala. Neosoba
byla označena, na záda jí byl načmáraný znak toxicity. Dříve Davidova hvězda, pak bolševická
nálepka imperialista, živel, buržoust… Teď označení proruský, dezinformátor. Společnost je
programově zneklidňovaná. Ač neosoba chce bojovat za společnost, protože té se dějí nepravosti, už
je neosobou. Společnost se od ní tedy odtahuje. Politika vyšší dívčí, manipulovat veřejným míněním
několika dobře mířenými výpady proti oponentovi, které z něj udělají nedotknutelného.

Přidává se s balónkem ministr Výborný. „Zítřejší protest je zneužití zemědělců ze strany některých
skupin, které říkají, že je potřeba demontovat demokratické řízení a chtějí svrhnout vládu,“ řekl
Výborný den před pondělním protestem na CNN Prima News. Nedemokratické skupiny, které chtějí
demontovat demokratické řízení. Svrhnout vládu. Vyjádření, které si s komunistickou rétorikou před
rokem ’89 nezadá. Živel, který chce demontovat režim. To byl i Havel a spol. „V bahně zrady skončí
rozbíječi národní jednoty, všichni velezrádci a záškodníci,“ řekl ve své době Klement Gottwald,
rétorický předchůdce Marka Výborného.

A když jsme u toho Havel a spol. Přichází bývalý chartista Alexandr Vondra a vkládá společnosti do
hlavy další absurditu. Opět na CNN Prima News. Doslova estébáckou metodou vysypává z rukávu
policií dávno vyvrácený dopis jednoho z organizátorů ruské ambasádě. Označuje organizátora za
ruského kolaboranta. Další inspirace komunistickým režimem. Sehnat klidně i falešné
kompromitující materiály a prostě nepohodlnou neosobu v očích veřejnosti pošpinit natolik, že
vyjádřit takové neosobě podporu by se rovnalo odstřelení své pověsti. Odstřelení, protože člověk by
se stal také neosobou. Jsme stádo, nechceme vyčnívat, ve stádě je bezpečí, teploučko. Podobná
atmosféra byla při procesech se Slánským nebo Horákovou v padesátých letech. I oni byli vládou
vyrobení kolaboranti s cizí mocností. Politici a média vytvářeli neosoby, služná justice je pak už se
souhlasem stáda, tedy veřejnosti, odváděla na popraviště. Doba se změnila, politici s ní, ale praktiky
zůstávají stejné.

Po této akci tří osob už byla společnost dostatečně infikovaná (ono jich bylo daleko víc, tyto tři
zarezonovaly nejvýrazněji). Média pak udělala zbytek. Nafoukla organizátory do karikatury ruských
revanšistů, kteří jdou téměř zabíjet, zapalovat Pražský hrad a zabírat území Prahy pro potěchu
Putina. Ta absurdita z toho teče ze všech stran.

A to je ta cenzura, kterou u nás žijeme. Vytváření neosob, likvidování jejich hodnověrnosti,
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nálepkování takovými velmi, ale velmi silnými slovy, jako je označení ruský kolaborant, kteroužto
nálepku dostal velkochovatel králíků, který se jen chtěl bránit bruselskému fanatismu, jemuž jde
nynější vláda zcela na ruku.

Žijeme ve velmi nebezpečné době, která vytváří prostřednictvím oficiálních míst té nejvyšší politiky
neosoby. Bere jim prostor ve veřejné debatě, ničí jim pověst, záměrně proti nim vyvolává nenávist,
odsouvá je na periferii. Velmi nebezpečné. Premiér by se měl zamyslet nad tím, jestli právě takhle se
chce zapsat do historie. Jako jeden z mnoha Klementů Gottwaldů naší země. Však Gottwaldovo „Kdo
nejde s námi, jde proti nám“ naplňuje Fiala už beze zbytku.

Svoboda vyjádření je základ naší společnosti. Ta je porušovaná. Jinak, než za komunismu, ale s o to
větším cynismem, protože je vlastně nenapadnutelná. Legislativně tu cenzuru nemáme, ministr
Rakušan tu bez cenzury jezdí republikou, a na jejím území mezitím pomalu i jeho přičiněním narůstá
počet vládou i médii vytvářených neosob, které mají být umlčeny nenávistí a uměle vyvolanou
toxicitou. Však přesně k tomu, a jedině k tomu směruje onen mýtický boj proti dezinformacím. Je to
jen boj proti nevhodným postojům nynějších i budoucích neosob.
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